

頭條報道 Headline

2015泰國芭堤雅亞洲太平洋電氣工事協會 何彬興

2015 FAPECA Conference at Pattaya, **Thailand** Ho Pun Hing



Nineteen people including three Chinese were killed with over 110 other people injured in an explosion in downtown Bangkok in the evening of 17 August, 2015. All people were shocked and saddened by the incident. But for the spirit of FAPECA, the show must go on. Nineteen HKECA members undaunted by the tragedy departed as scheduled in two groups on 19 and 20 August to attend the conference to be held on 21 August, 2015 at Pattaya. Nevertheless all delegates bore in mind that safety should be ensured during their visit. After 2 hours' flight the second group landed at the Bangkok airport, some members lost no time in lining up to buy local wifi prepaid cards to make sure their communication with local or Hong Kong affairs, business or personal, would not be lost due to geographic separation. Nowadays, most people just cannot simply live without surfing local or overseas networks daily by means of the handy mobile phones.

In less than two hours' coach ride, we arrived at Pattaya which is 160 km east of Bangkok. After refreshing ourselves slightly in the hotel, we joined the first group to have a dinner in an open air restaurant. Without airconditioning, summer heat of Pattaya did not bother us from enjoying a treat of fresh sea-foods and plenty of cold beer to help stimulate our appetite.

HKECA Newsletter Sep - Dec 2015 二零一五年九月至十二月會員通訊

Contents 日錄

	page
頭條報道 Headline	1 - 3
搵食資料 Notes to Trade	4
商會活動 Organised Activities	4
即將舉辦之活動 Upcoming Event	6
會員動態 Members' News	6
高球專線 Golfers' Link	8

Next morning on 21 August, all delegates gathered together early at the hotel lobby carrying their national flags. Accompanied by the joyful music of the marching band all delegates were ushered in an orderly way to TEMCA Forum and Exhibition 2015 Pattaya grand opening. After the formal welcome address delivered, we were allowed to tour around the exhibition hall, browsing at the products of latest development on display. On our way there were some twenty tradesmen busy taking electrical skill competition, the first winner would be able to fetch 30,000 bahts in addition being an exemplary role model, an aspiration to others. I believe similar event can be organized by HKECA to help promote trade workmanship other than making annual donations to scholarships for VTC. The stalls were well laid out and decorated and there was no shortage of pretty, smartly dressed up promotion girls to help marketing of their products, much to the delight of many visitors.

In the same afternoon, the 29th FAPECA board meeting was held. Members were delighted that SECA had kindly





頭條報道 Headline



accepted to host FAPECA conference in Singapore in 2016. After much discussion, the theme of the conference will be focused on "Sustainability" which is the buzz word these days. TEEMA expressed their intention to play host in 2017 in Malaysia. Good news for HKECA because Mr. Emil Yu was elected as the Vice President of FAPECA for the coming term.



After a short break, a welcome dinner was laid out in the near-by Diamond Room. Some member countries

such as Korea and Thai were dressed up in colourful national costumes which stole the lime light during the evening. Each delegate was to wear a long scarf at the waist to mark the occasion as a souvenir. Before the commencement of the event, delegates could have individual and group photos taken together with warriors dressed in traditional formidable costumes. Before the Thai cuisine was savoured, all members enjoyed modern and traditional live music and dances with the climax being a Thai puppet show, each puppet played out by of three persons. As usual, souvenirs were exchanged between the host and the president of member countries to foster the co-operation among the FAPECA members.



The morning, the highlight of the conference the was key-note address by Dr. Prasert, Deputy Director General, who impressive an account of the theme " Energy Savings- It's



in our hands" which is a major concern to all member countries. HKECA's paper "The Efficient Use of Energy" was presented by Dr. F. C. Chan. He emphasized that to solve the two issues of the Earth today, namely, climate change and dwindling energy resources, we must make best of the available energy effectively. As a matter of fact most speakers echoed the issue with the following similar measures:

- Strong commitment to energy policies by Government
- Embark on energy efficiency & conservation programmes :
 - 1. Mandatory requirements via rules and regulations;
 - 2. Standards and labeling for household appliances;
 - 3. Fuel mix targets including renewable energies;
 - 4. Energy management programmes;
 - 5. Energy management services & energy audit;
 - 6. Recognition award;
 - 7. Public awareness and behavioural change.
- Develop guidelines on energy conserving designs of buildings

In the same evening, all delegates enjoyed their buffet during the farewell dinner party and karaoke entertainment. Then we were asked to join the TEMCA UP Fun Fair where we, together with many local guests, were entertained with live singing and dancing by Thai famous artists which were really eye catching except that we, from Hong Kong, did not understand the Thai language by the M.C. In addition, the host took the opportunity to hand out skill competition awards, best construction awards, etc., to the winners. When we returned to the dining room, all participants kept up their high spirits, singing and drinking to their hearts' content.

There was no doubt all participants had an awesome and good time in Pattaya and many happy memories will stay on our minds for a long time to come.



頭條報道 Headline

2015年8月17日那天,曼谷市區發生了一個駭人聽 聞的街頭爆炸事件,傷及110人,19人死亡,包括3名中國 公民在內。這事件來得非常突然,懾人心魄!就在此惶恐時 刻,另一邊廂,却有19名香港電工程商會成員,沒被絲毫嚇 倒,毅然依照預先安排,於8月19,20天,聯袂飛往芭堤雅, 出席亞洲太平洋電氣工事協會(FAPECA下簡稱(亞電會))會議! '雖千萬人吾往矣"之氣慨,充份顯現 神!



在這次考察訪問,團員深知緊記安全第一的嚴重 性。飛了個小時後,第2分隊已安抵曼谷机場。甫下機,團友 即急不及待紛往輪購wi-fi預繳咭,好得在公在私,可與香港保 持聯絡。時至今日,瀏覽網頁已成港人日常生活的一部份,而 輕巧神通的手機,更是每人每天隨身不可或缺的好朋友!

不到個小時的行程,旅巴便把我們送到了位於曼谷以 東約160公里的芭堤雅。梳洗後,我們立即前往一所露天廳, 和第1分隊會合,並共進晚。那處雖然空調欠奉,但芭城的酷 熱,並未有破壞了我們品嚐一系列生猛海鮮的興緻,而供應不絕 的冰凍啤酒,服務員熱情接待,更剌激起訪客們近似貪婪的胃 □和食慾!

翌日8月21,訪團一早齊集酒店大堂,眾人手中各持 所屬國家的旗幟。傾刻,輕快歡欣的軍樂悠然奏起,把我們送 芭堤雅泰機電承包商(TEMCA)論壇暨展覽"的開 幕典禮上,安排秩序井然。歡迎詞過後,我們隨意遊覽展廳, 並欣賞各項展品。沿路看到有大約20名技術人員,正忙着參 電器技能比賽";據知勝出此項賽事者,除可得30,000泰 銖作為獎勵外,並被榮封為模範榜樣,鼓舞後來.再環現四周, 裝備標緻的展覽攤位,和五光十色的展品,吸引着每個訪客, 更有吸引力者,莫過於一班展品促銷佳麗,她們個個穿着醒 神,面貌娟好,訪客無不額手稱慶! 也使我忽發奇想:香港電器 工程商會,既然每年都給職訓局(VTC)捐献多項獎學金,為何 沒有考慮過,依樣葫蘆,舉辦上述的比賽,促進電工技能!

同日下午,第29屆FAPECA董事局開了會議,欣悉 SECA同意於2016年,在新加坡負責主下屆(亞電會)會議。 經過磋商,選取了現今最流行的口號:[企業可持續性],作為 下屆議的主題,無人異議。同時又喜見TEEMA表態,不介意於 2017年,在馬來西亞,主辦(亞電會)會議。值得我們電器商 會欣慰的事,是我們會長于建安先生獲選為來屆亞電會副總

休息後,歡迎晚宴設於附近的[鑽石飧廳]。一部份南韓 和泰國的代表,均穿上他們國家的傳統服裝,登時顯得七彩繽 紛,奪目搶鏡。同時大會亦規定,每位代表當晚均要在腰間, 纏掛一條彩色圍巾,標誌當晚盛會的特色。在正本戲未有上演 和品嚐泰國美味前,一部份代表趁機和披上紅噹噹傳統戰衣, 作武士打扮的人物,拍照留念。與此同時,大會又安排了音樂 演奏和舞蹈表演等多項節目,極聽之娛,最後更献上泰國式木 (註:每一木偶由三人聯合扮演),才把好 偶戲,作為壓軸表演 一個晚上,劃上句號!後會長們又依俗例互贈紀念物品,用意 是以牢固亞電協會各成員的合作精神,和增進彼此的了解和友 誼!





翌日早晨,大會重頭戲終於出台,就是由泰國能源部 副總裁 Dr.Praser 向大家致詞,深入地陳述一個廣為各國代表 所關注的課題: "節約能源-盡在掌握中".跟着,陳福祥博士亦 介紹了香港電器工程的文件,名為"善用能源",當中他調了一 個重點: 就是說若要決地球當下個棘手議題(即氣候遷和能源萎 縮),人類則必須善用手上現有的能源。塲內講者均異口同,說 着感同身受,先後作出和應,並指出推行下列措施的迫切性:

- 政府對能源政策的承擔
- 推行能源效益和節約計劃:
 - 1. 透過立例實行強制性要求
 - 2. 規範家用電器的標準和標籤
 - 3. 標把混合燃料包括再生能源
 - 4. 推行能源管理計劃
 - 5. 推介能源管理服務和能源審核
 - 6. 頒贈認證獎勵
 - 提升公眾認知和關注行為改 7.
- 發展屋宇能源節約設計指引等等

在當晚的告別 宴上,我們享受了一頓 豐富的自助飧,和開心 地對着卡拉OK唱個不 停。跟着被邀至TEMCA UP Fun Fair,和其他來 賓共賞歌舞,演出者都 是了得的泰國藝人,看 得眾人目不暇給,只是 不懂司儀的泰語介紹,



實為美中不足矣。曲終人散前,主人家又開心地派發多個技能 競賽獎項,把現塲氣氛搞得熱烘烘,幾至頂點!返回餐廳,大 家猶在碰杯歌唱,情緒之高漲,意之未盡,得未曾有呢!

毫無疑問,這次芭堤雅之行,實在給了大家一段美好 時光,還深深地在眾人腦海中,留下一個悠長不滅的歡樂回 憶!

搵食資料 Notes To Trade

商會活動 Organised Activities

黑暗中晚宴 Dinner in the Dark

黑暗中晚宴已於2015年 8 月 28 日 (星 期五)在九龍長沙灣景荔徑8號盈暉薈2樓舉行。在黑暗當中放

下視覺的限制,隨心自由與朋友交流和享受一場美味晚宴。放

下視覺的限制,帶你體 -餐與眾不同晚飯。



Dinner in the Dark was held on 28 August 2015 (Fri) at 2/F Nob Hill Square, 8 King Lai Path, Mei Foo,



暗中夜宴

Dinner

Kowloon. Without vision, you could socialize with your friends freely. Experience an extraordinary dinner without vision.

2015年永遠會長方宏浩盃羽毛球賽 2015 Badminton Competition - The Life President **Martin Fong Cup**

2015年永遠會長方宏浩盃羽毛球賽,已於2015年8月5, 12及18在香港專業教育學院沙田分校舉行。經過3日激烈的

比賽,本年度羽毛球精英已 順利誕生。在此多謝永遠會 長方先生的慷慨支持。

2015 Life President Martin Fong Cup Badminton Competition was successfully held on 5, 12 and 18 August 2015 at IVE Sha Tin, NT. Once again we would like to extend our sincere thanks to our Life President Mr. Martin Fong for

his generous support to the competition.



香港房屋委員會 招標公告

香港房屋委員會招標公告可在以下網頁查看:http://www. housingauthority.gov.hk/tc/common/pdf/business-partnerships/ tenders/BP_Tender_Notice_28_Aug_2015_7.pdf

廣州國際照明展覽會 **Guangzhou Electrical Building Technology**

廣州國際照明展覽會已於2015 年6月9日至12日(星期二至星期 五)在廣州中國進出口商品交易會 展館舉行。展商及觀眾透過一連 串同期舉行的高端論壇會議及同 業交流活動,探討最新照明技術



及設計新 思維,拓 展合作機



Guangzhou Electrical Building Technology was held during 9 to 12 June 2015 (Tue to Fri) at China Import and Export Fair Complex, Guangzhou, China. Through a series of concurrent seminar & networking events presenting cutting-edge lighting technology, inspired lighting design ideas and market intelligence.



4	男子雙打 Men's Doubles			
	獎項	參賽者		代表機構
	冠軍	黃文龍	陳啟文	中電工程有限公司
-	亞軍	陸智釗	李沛霖	保誠工程服務有限公司
	季軍	陳漢生	陳志強	東昇科技有限公司



女子單打 Women's Single			
獎項	參賽者	代表機構	
冠軍	吳邵頤	信譽電器有限公司	
亞軍	林咏	喜利得(香港)有限公司	
季軍	梁嘉雯	豐盛創建機電工程集團有 限公司	

	男子單打 Men's Single			
	獎項	參賽者	代表機構	
	冠軍 陳啟文 亞軍 陸智釗		中電工程有限公司	
			保誠工程服務有限公司	
季軍		吳凌峰	喜利得(香港)有限公司	

男女子混合雙打 Mixed Doubles			
獎項	參賽者		代表機構
冠軍	吳凌峰	林咏	喜利得(香港)有限公司
亞軍	李靜愛	吳曉俊	香港通用電器有限公司
季軍	黃健源	梁嘉雯	香港通用電器有限公司

We are proud to be the Electrical Sub-Contractor of

Public Rental Housing Development Site at

Ex-Kwai Chung Police Married Quarters

for





(A wholly-owned subsidiary of Yau Lee Holdings Limited)

香港新界葵涌青山道 585-609 號嘉民葵涌物流中心 15 樓 A-D 室









Units A-D, 15/F Goodman Kwai Chung Logistics Centre, 585-609 Castle Peak Road, Kwai Chung Tel: (852) 2619 8888 Fax: (852) 2481 2870 Email: info@rec-eng.com Website: www.rec-eng.com

即將舉辦之活動 Upcoming Activities

第十屆上海國際電力設備及技術展覽會 EP Shanghai 2015

「2015上海國際電力電工展」 (EP Shanghai & Electrical Shanghai 2015) 將於2015年10月14日至16日(星期三至星 期五)亮相上海世博展覽館,展出最新最先進高、中、低壓輸配 電設備、自動化設備及節能環保技術。預計展會面積達35,000 平方米,吸引來自中外展商逾900家參加,規模將再創歷屆高 峰。同期舉行多場大型會議及研討會,主題包括智慧電網、電力 節能環保、電能品質、低壓智慧配電系統、電力控制與檢測試驗 管理等。展會詳情請流覽網站:www.EPChinaShow.com

"EP Shanghai & Electrical Shanghai 2015" will be held on 14 - 16 October 2015 (Wed - Fri) at Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center. Exhibits include latest high, medium and low voltage equipment, automatic machines and energy conservation technology from 900 exhibitors with total space of 35,000 sq.m. Seminars and conferences will be held concurrently including hot topics on Smart Grid, Energy Conservation, Power Quality, Low Voltage Smart Distribution system, Power Control, Testing, Measuring and Monitoring management and etc. Please visit the show website for more information: www.EPChinaShow.com

上海國際專業燈光音響展覽會2015 Prolight + Sound Shanghai 2015

業內推崇的亞洲專業燈光、音響、娛樂及大型活動技術行業 盛會——上海國際專業燈光音響展覽會 (Prolight + Shanghai)將於2015年10月14至17日舉行,繼續打造專業 燈光音響行業海內外企業商貿、技術交流的重要橋樑。展會由法 蘭克福展覽(香港)有限公司及上海國際展覽中心有限公司聯合 舉辦,今屆展會迎來了500家行業領先品牌及企業展示最新產 品和技術,多項精彩的戶外演示及同期活動繽紛呈現,幫助與會 者掌握行業各領域前沿資訊。

Prolight + Sound Shanghai is one of Asia's best known professional audio and lighting, event and entertainment technology show. The show is organised by INTEX Shanghai Co Ltd and Messe Frankfurt (HK) Ltd, attracted 500 leading brands and companies to showcase their latest products and technologies at the Shanghai New International Expo Centre in 2014 edition. A massive area for outdoor demonstrations and series of seminars and forums provide you with great opportunity for sourcing and networking. The coming show will be held in 14 - 17 October 2015. If you want to expand your business and gain a competitive edge in the industry, then plan your trip to Prolight Sound Shanghai this October!

2015電力規例研討會及傑出註冊電業工程人員 選舉2015年度頒獎典禮

2015 Electricity Regulations Technical Seminar & REW Awards Scheme

由機電工程署主辦,港九電器工程電業器材職工會和本會協辦的 電力規例研討會及傑出註冊電業工程人員選舉2015年度頒獎典 禮將於2015年10月29日(星期四) 在漫會大學大學會堂舉行。 Technical Seminar on "Electricity Regulations" co-organized & REW Awards Scheme with EMSD and the HK & Kowloon Electrical Engineering & Appliance Trade Workers Union will be held on 29 October 2015 (Thu) at Academic Community Hall - Hong Kong Baptist University.

2015年會員週年大會

2015 Annual General Meeting Dinner

2015年會員週年大會,定於2015年11月20日(星期五)在香 港九龍尖沙咀柯士甸道8號龍堡國際胡應湘宴會廳舉行。 2015 Annual General Meeting Dinner will be held on 20 November 2015 (Fri) at B P International, No. 8 Austin Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon.

建材科技、電氣、照明及防火保安展覽會 Build4Asia 2016

Build4Asia 2016 - 建材科技、電氣照明及防火保安展覽會將於 2016年5月4 - 6日假香港會議展覽中心舉行,為業界提供-個理想的商貿平台,向逾15,000名本地及海外建築業買家展示 最新的綠色產品及方案。另外,香港電器工程商會聯同香港機電 工程署、環保署及各大學會全力支持Build4Asia會議 2016,致 力推進可持續發展知識及實際應用的發展。歡迎會員公司參展 開拓增長迅速的亞洲綠色市場。查詢:28041500 / exhibit@ hkesallworld.com

Build4Asia 2016 - The Technology Showcase for The Building, Electrical Engineering and Security Industries will be held from 4 - 6 May 2016 at the Hong Kong Convention & Exhibition Centre. It is an ideal platform for showcasing the latest green products and solutions to over 15,000 local and overseas building industry professionals. Also, Build4Asia Conference 2016, aims at advancing the frontier of sustainability transitions knowledge and practical applications in the building industry, is well supported by The Electrical and Mechanical Services Department and The Environmental Protection Department of HKSAR, Hong Kong Electrical Contractors' Association Ltd and various institutes etc. Join the exhibition now to expand your green business in the fast-growing Asian market. Enquiry: 28041500 / exhibit@ hkesallworld.com

曾員動態 Members' News

香港電器工程商會 05/2015 - 08/2015年度新會員名單				
入會日期	申請會員名稱	會籍	代表人	
Joining Date	Applicant Name	Membership Types	Representative	
05/2015	TTK Asia Limited	普通會員 Ordinary Member	許健明先生 Mr. Kevin HUI	
06/2015	卓駿工程有限公司 Super Mark Engineering Ltd	普通會員 Ordinary Member	駱錫榮先生 Mr. LOK, Shek Wing	
06/2015	順寶機械工程(香港)有限公司 S.P. Engineering (Hong Kong) Ltd	普通會員 Ordinary Member	謝景強先生 Mr. TSE, King Keung	
07/2015	兆豐科技設備有限公司 Billion Group Technologies Ltd	普通會員 Ordinary Member	黃兆輝教授 工程師 Ir Prof Steve S.F. WONG	
08/2015	永生電器工程有限公司 Wing Sang Electrical Engineering Co. Ltd	永遠會員 Life Member	葉啟睿先生 Mr. Terry K.Y. YIP	
08/2015	博藝科技(工程)有限公司 Infomax Technology (Project) Ltd	普通會員 Ordinary Member	李國泰先生 Mr. LEE, Kwok Tai	
08/2015	思拓集團有限公司 Simcon Group Limited	普通會員 Ordinary Member	葉穎豪先生 Mr. Yip, Wing Ho	
08/2015	Pizza Light Limited	普通會員 Ordinary Member	康劍先生 Mr. HONG, Kim	







建材科技、電氣照明 及防火保安展覽會



5月4-6日 2016

香港會議展覽中心



www.build4asia.com

主辦機構



香港展暨服務有限公司

+852 2804 1500

exhibit@hkesallworld.com







高球專線 Golfers Link

CCG盃高爾夫球賽 **CCG Cup Golf Competition**

CCG盃高爾夫球賽,已於2015年6月26日(星期五)在觀瀾高爾 夫球會 - 艾斯場舉行,在此多謝CCG Cable Terminations Far East Ltd的慷慨贊助,隊員的支持和參與,令比賽能順利完成。當天比賽氣 **氛熱烈**,大家都樂而忘返。

CCG Cup Golf Competition was held on 26 June 2015 (Fri) at Mission Hills Club, China - Faldo Course. We would like to express our appreciation to CCG Cable Terminations Far East Ltd for the kind sponsorship and the keen participation of team members and guests; all participants enjoyed the tournament.



CCG盃 **CCG Cup Golf** 26 Jun 2015 2015年6月26日 Mission Hills Club 觀瀾高爾夫球會 Mr. Cheng Hoi Man 鄭海文先生 Champion 1st Runner Up Mr. Jason Mak 亞軍 麥家傑先生 Mr. Chui Hin Chi 2nd Runner Up 季軍 徐顯枝先生 Best Gross Mr. lu Chu Leung 最低杆 姚柱良先生 Best Front Nine Mr. Ma Chun Pong 最佳前九 馬振邦先生 梁國興先生 Best Back Nine Mr. Leung K H 最佳後力 Longest Drive Hole Mr. Jason Mak 最遠發球獎:第7洞 麥家傑先生 No 7 Longest Drive Hole Mr. Jason Mak 最遠發球獎:第10洞 麥家傑先生 No 10 Close to Pin Hole Mr. Tong Kam Wah 最近洞獎:第6洞 湯錦華先生 No 6 Close to Pin Hole Mr. Cheng Chi 最近洞獎:第8洞 鄭子冠先生 No 8 Koon Close to Pin Hole Mr. Denny Mak 最近洞獎:第13洞 麥國樑先生 No 13 Mr. Siu Kwok 最近洞獎:第16洞 Close to Pin Hole 蕭國銓先生 No 16 Chuen Mr Michael Tong 嘉賓組冠軍 **Guest Winner** Mr Michael Tong



輝越30週年盃高爾夫球賽

Fed-Supremetech Limited 30th Anniversary Cup Golf Competition

輝越30週年盃高爾夫球賽,已於2015 年 8 月 28 日 (星期五)在 觀瀾高爾夫球會 - 尾崎將司球場舉行,在此多謝輝越科技有限公司的 慷慨贊助,隊員的支持和參與,令比賽能順利完成。當天比賽氣氛熱 烈,大家都樂而忘返。

FSL 30th Anniversary Cup Golf Competition was held on 28 August 2015 (Fri) at Mission Hills Club, China - Ozaki Course. We would like to express our appreciation to Fed-Supremetech Limited for the kind sponsorship and the keen participation of team members and guests; all participants enjoyed the tournament.

輝越30週年盃FSL 30th Anniversary Cup Golf28 Aug 20152015年8月28日Mission Hills Club觀瀾高爾夫球會				
Champion	Mr. Fung Chun Pong	冠軍	馮鎮邦先生	
1st Runner Up	Mr. Lam Lok Lei	亞軍	林樂基先生	
2nd Runner Up	Mr. Chan Ka Yau Simon	季軍	陳家有先生	
Best Gross	Mr. lu Chu Leung	最低杆	姚柱良先生	
Best Front Nine	Mr. Tung Kwok Kuen	最佳前九	董國權先生	
Best Back Nine	Mr. Chow Kam Fai	最佳後九	周鑑輝先生	
Longest Drive Hole No 3	Mr. Francis Law	最遠發球獎:第3洞	羅友根先生	
Longest Drive Hole No 14	Mr. Yip Wing Ho	最遠發球獎:第14洞	葉穎豪先生	
Close to Pin Hole No 6	Mr. Mathew Leung	最近洞獎:第6洞	梁國興先生	
Close to Pin Hole No 8	Mr. Chu Wai Man	最近洞獎:第8洞	朱偉文先生	
Close to Pin Hole No 12	Mr. Yip Wing Ho	最近洞獎:第12洞	葉穎豪先生	
Close to Pin Hole No 17	Mr. Tse Wai Tung	最近洞獎:第17洞	謝偉童先生	
Guest Champion	Mr. Joseph Fung	嘉賓組冠軍	Mr. Joseph Fung	
Guest 1st Runner up	Mr. Louis Man	嘉賓組亞軍	Mr. Louis Man	
Guest 2nd Runner up	Mr. Sam Lok	嘉賓組季軍	Mr. Sam Lok	



